

Camp Virgule offers children an excellent opportunity to practice French in a joyful and enjoyable manner. Each year, a special program is carefully designed around fun activities. All the elements come together to provide a summer filled with French adventures: games, diverse activities, outdoor outings, beach time, museum visits, etc. Each week is organized around a theme that inspires the activities offered (subject to change).

### WHO CAN PARTICIPATE?

All children between the ages of 6 and 12 (strictly) who are French speakers or enrolled in a French native language/immersion program (with at least one year of immersion) can participate.

### WHERE?

Centre culturel francophone de Vancouver: 1551 7th Avenue West, BC V6J 1S1.

### WHEN?

The camp spans over 7 weeks, from Tuesday, July 4, 2023, to Friday, August 18, 2023.

### PRICES

Member: \$245 for a 5-day week | \$205 for a 4-day week. Non-member: \$260 for a 5-day week | \$215 for a 4-day week. Morning and afternoon childcare: \$10 per hour from 8 am to 9 am and from 4 pm to 5 pm.

### REGISTRATION

The registration process is done through the website of the Centre culturel francophone de Vancouver

### PAYMENT

Payments can be made by check, debit card, Mastercard, Visa, cash, in person or over the phone.

### REQUIRED MATERIALS

Each child must bring a packed lunch as well as two snacks. It is also necessary to bring a swimsuit and a towel, sunscreen, a hat, and proper shoes. Families are required to dress their child in weather-appropriate attire.

Le Camp Virgule offre aux enfants une excellente opportunité de pratiquer le français de manière joyeuse et agréable. Chaque année, un programme spécial est soigneusement conçu autour d'activités ludiques. Tous les éléments sont réunis pour offrir un été rempli d'aventures francophones : jeux, activités variées, sorties en plein air, moments à la plage, visites de musées, etc. Chaque semaine est organisée autour d'une thématique qui inspire les activités proposées (sous réserve de modifications éventuelles).

### QUI PEUT PARTICIPER?

Tous les enfants âgés de 6 à 12 ans (strictement) qui sont francophones ou inscrits dans un programme de français langue maternelle / immersion française (au moins une année d'immersion).

### OÙ?

Centre culturel francophone de Vancouver: 1551, 7ème Avenue Ouest, BC V6J 1S1.

### QUAND?

Le camp s'échelonne sur 7 semaines entre le mardi 04 juillet 2023 et le vendredi 18 août 2023.

### TARIFS

Membre: \$245 pour une semaine de 5 jours | \$205 pour une semaine de 4 jours. Non-membre: \$260 pour une semaine de 5 jours | \$215 pour une semaine de 4 jours. Service de garde: \$10 par heure de 8h à 9h et de 16h à 17h.

### INSCRIPTION

Le processus d'inscription se fait via le site internet du Centre culturel francophone de Vancouver.

### PAIEMENT

Les paiements se font par chèque, Débit, Mastercard, Visa ou argent comptant en personne ou par téléphone.

### MATÉRIEL REQUIS

Chaque enfant doit apporter un repas froid ainsi que deux collations. Il sera aussi nécessaire d'apporter un maillot et une serviette de bain, de la crème solaire, un chapeau, de bonnes chaussures. Il est également demandé aux familles d'habiller leur enfant avec une tenue adaptée à la météo.

LE CENTRE  
CULTUREL FRANCOPHONE  
VANCOUVER

📍 1551 W 7th Ave, Vancouver, BC  
✉ campvirgule@lecentreculturel.com  
☎ (604) 736-9806  
🌐 www.lecentreculturel.com

# CAMP VIRGULE

Camp d'été francophone  
French Summer Camp  
6 - 12 ans / years old

**3 JUILLET - 18 AOÛT**  
**JULY 4TH - AUGUST 18TH**



## **SEMAINE 1 (4 JUILLET AU 7 JUILLET)**

### **PALAIS DES SAVEURS**

Préparez-vous à dévoiler votre magie culinaire et à montrer tout votre potentiel! Laissez libre cours à votre imagination débordante, exprimez votre créativité sans limites et amusez-vous comme jamais en cuisinant.

## **SEMAINE 2 (10 JUILLET AU 14 JUILLET)**

### **AU-DELÀ DES LIMITES**

Découvrez les mystères des athlètes légendaires, explorez les techniques secrètes des champions et laissez votre esprit sportif s'épanouir. Mettez vos compétences athlétiques à l'épreuve et montrez-nous ce dont vous êtes capable! Préparez-vous à libérer votre potentiel, à exprimer votre passion et à vous amuser tout en repoussant vos limites.

## **SEMAINE 3 (17 JUILLET AU 21 JUILLET)**

### **FOLLES CRÉATIONS**

Préparez-vous à libérer votre imagination débordante et à plonger dans le fabuleux monde de l'art! Partez à l'aventure créative où la peinture, le bricolage et la création fusionnent. Explorez de nouvelles techniques, osez mélanger les couleurs avec audace et donnez naissance à des chefs-d'œuvre uniques qui révèlent votre personnalité artistique.

## **SEMAINE 4 (24 JUILLET AU 28 JUILLET)**

### **QUÊTE AQUATIQUE**

Préparez-vous à vivre des expériences aquatiques palpitantes! Enfilez votre maillot de bain et préparez-vous à plonger dans une quête remplie d'émerveillement et de découverte. Immergez-vous dans des expériences uniques et créer des souvenirs aquatiques inoubliables qui dureront toute une vie!

## **SEMAINE 5 (31 JUILLET AU 4 AOÛT)**

### **MAGIE DES SCIENCES**

Plongez dans le monde fascinant de la découverte et de l'exploration scientifique! Préparez-vous à vivre une semaine scientifique inoubliable où l'apprentissage et l'émerveillement se rejoignent pour élargir vos horizons dans le domaine scientifique.

## **SEMAINE 6 (8 AOÛT AU 11 AOÛT)**

### **BEAUTÉ BOTANIQUE**

Plongez vos mains dans la terre, cultivez vos propres plantes et explorez les jardins botaniques. Préparez-vous à vous immerger dans l'univers coloré et luxuriant des plantes et de la nature. Préparez-vous à être émerveillés par la beauté des plantes.

## **SEMAINE 7 (14 AOÛT AU 18 AOÛT)**

### **ROYAUME DU PLAISIR**

Préparez-vous à plonger dans un monde d'amusement illimité! Grimpez les échelons de l'aventure en explorant des structures de jeu époustouflantes, en dévalant des toboggans vertigineux et en relevant des défis palpitants.



# **PROGRAMMATION ÉTÉ 2023**

# **SUMMER 2023 PROGRAM**



## **WEEK 1 (JULY 4TH TO JULY 7TH)**

### **PALACE OF FLAVORS**

Get ready to unveil your culinary magic and showcase your full potential! Set your overflowing imagination free, express your limitless creativity, and have the time of your life while cooking like never before.

## **WEEK 2 (JULY 10TH TO JULY 14TH)**

### **BEYOND THE LIMITS**

Uncover the mysteries of legendary athletes, explore the secret techniques of champions, and let your sportsmanship spirit flourish. Put your athletic skills to the test and show us what you're capable of! Get ready to unleash your potential, express your passion, and have fun while pushing your limits.

## **WEEK 3 (JULY 17TH TO JULY 21ST)**

### **CRAZY CREATIONS**

Get ready to unleash your overflowing imagination and dive into the fabulous world of art! Embark on a creative adventure where painting, crafting, and creation merge. Explore new techniques, dare to boldly mix colors, and give birth to unique masterpieces that reveal your artistic personality.

## **WEEK 4 (JULY 24TH TO JULY 28TH)**

### **AQUATIC QUEST**

Get ready to experience thrilling aquatic adventures! Put on your swimsuit and prepare to dive into a quest filled with wonder and discovery. Immerse yourself in unique experiences creating unforgettable aquatic memories that will last a lifetime!

## **WEEK 5 (JULY 31ST TO AUGUST 4TH)**

### **MAGIC OF SCIENCE**

Dive into the fascinating world of scientific discovery! Get ready for an unforgettable week of scientific exploration where learning and wonder come together to expand your horizons in the field of science.

## **WEEK 6 (AUGUST 8TH TO AUGUST 11TH)**

### **BOTANICAL BEAUTY**

Immerse your hands in the soil, cultivate your own plants, and explore botanical gardens. Get ready to dive into the colorful and lush universe of plants and nature. Prepare to be amazed by the beauty of plants.

## **WEEK 7 (AUGUST 14TH TO AUGUST 18TH)**

### **KINGDOM OF PLEASURE**

Get ready to dive into a world of unlimited fun! Climb the ladder of adventure by exploring breathtaking play structures, zooming down thrilling slides, and taking on exciting challenges.

